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Uttalelse ang .  endring  i lov til  å fremja umsetnaden  av jordbruksvaror.

Vi viser til det utsendte høringsdokument ang. endringer i omsetningsloven.
Vi har forståelse for departementets begrunnelse for å foreta en vurdering av rådets størrelse,
og at et råd på 11 medlemmer vil bli et mer velfungerende råd og betyr en forenkling også av
saksbehandling mv.
Vi deler også departementets synspunkter på at det ved en slik reduksjon av antall
medlemmer i rådet ikke lenger er hensiktsmessig å opprettholde bestemmelsene om et eget
Arbeidsutvalg.
Vi aksepterer derfor med dette også at reduksjonen i antall medlemmer går ut over
grøntsektoren, og at det dermed ikke lenger vil være den samme kompetanse i rådet på vårt
område.
På den annen side opplever vi at Slf har god kompetanse på vårt område, samtidig som det
etter hvert har utviklet seg slik at rådets oppgaver i forhold til grøntsektoren er betydelig
redusert.
Samtidig vil de da være en utfordring for oss å etablere best mulig kanaler til representanten
fra Norsk Landbrukssamvirke som skal være en fellesrepresentant for bl.a vårt område.

I det vedlagte lovforslaget er det foreslått følgende tekst i § 1: "Fyremålet med lova er
gjennom  - - - - - -  grønsaker,frukt ,  bær, rotvekstar og ........

Oppramsingen som nå foreslås oppfattes å ekskludere poteter, men innføre rotvekster som
produktgruppe. Vi går ut fra at dette ikke har vært hensikten.
Enten bør rotvekster erstattes med poteter, eller så bør en beholde samlebetegnelsen fra
nåværende lov.
Vi vil be om at denne formuleringen blir nærmere vurdert i det videre arbeid.

Med hilsen

Grøntprodusentenes Sama'  sråd og k Gartnerforbund
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